
Datum : 9 januari 2020

Naam & fractie : Robert Jansen, GroenLinks

Onderwerp : bodemsaneringen NAM Gasthuisdijk en Boortorenweg 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Overijssel

Het college/de Commissaris van de Koning wordt verzocht de volgende artikel 59-vragen  schriftelijk 
te beantwoorden:

Geacht College,

De Nederlandse Aardoliemaatschappij (NAM) had aangekondigd deze winter een sanering aan de 
Gasthuisdijk te starten. Een sanering aan de Boortorenweg is door NAM stilgelegd. 

Wij hebben hierover de volgende vragen:

1. Wanneer start de NAM met de toegezegde sanering aan de Gasthuisdijk?
2. Wat doen uw College en NAM aan een spoedige hervatting van de sanering Boortorenweg?

In 2017 heeft het College aan de commissie Milieu en Energie gemeld dat NAM snel met de 
grondsanering zou beginnen, en dat de grondwatersanering snel daarop zou volgen. Tot december 
2018 gebeurde er niks, in die maand maakte NAM melding van ‘start sanering’.

3. Had de melding ‘start sanering’ van december 2018, betrekking op de beschikking die gaat 
over de grondwatersanering? Zo ja, welke uitgevoerde werkzaamheden uit het saneringsplan 
tbv de grondwatersanering zijn reeds uitgevoerd? Zo nee, welke handhavingsinstrumenten 
heeft het College in handen de grondwatersanering spoedig te laten aanvangen?

4. Welke gevolgen heeft het langer wachten met de saneringen op de natuur en het 
grondwater? Wat zijn de uitkomsten van de meest recente monitoringsgegevens?

5. Worden er maatregelen genomen om de bodemverontreinigingen niet te laten verspreiden en
contact tussen mens en verontreiniging te voorkomen?

6. Wanneer NAM om welke reden dan ook de saneringen niet start en of hervat, is het College 
bereid een extern saneringsfonds door NAM te laten financieren, onder toezicht van de 
provincie, zodat de financiële kant van de bodemsaneringen zeker wordt gesteld?

In de commissievergadering van oktober 2019 heeft het College toegezegd te onderzoeken of er 
aanvullende bodemmonsters worden uitgevoerd; tot op heden is aan die toezegging geen vervolg 
gegeven

7. Is het College bereid er zorg voor te dragen dat er meer bodemmonsters rondom de locaties 
WAV-1, TUB 7 en de ROW-afvalwaterinjectielocaties worden genomen? (inclusief boven het 
traject van de boorputten)

8. Is het early warningsysteem waarover uw College schreef in het drinkwaterdossier Weerselo 
(ivm de afvalwaterinjectie in het ondergelegen gasveld), inmiddels gerealiseerd? Zo nee, 
waarom niet?



De oude gaswinlocatie aan de Gasthuisdijk ligt pal naast natuurgebied Weerribben-Wieden, met 
onder die locatie een ernstige bodemverontreiniging. Uw College is bevoegd gezag voor de natuur en
de bodem buiten de mijnbouwlocatie; het Kabinet voor het ontmantelen van mijnbouwlocatie zelf. 
Deze locatie wordt al tientallen jaren niet meer gebruikt voor mijnbouw, en het Kabinet heeft 
aangegeven dat NAM geen plannen meer heeft met mijnbouw op deze plek. Ontmanteling van deze 
locatie is nog niet geprogrammeerd.

9. Is het College bereid bij de NAM, Kabinet en het Staatstoezicht op de Mijnen aan te dringen 
op een spoedige ontmanteling en sanering van deze voormalige gaswinlocatie?

Dit format mailen naar statengriffie@overijssel.nl
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